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Geachte lezer, 

Bij deze ontvangt u alweer de 3e editie van “Nieuws uit de fractie in een nieuw ‘jasje’”. 
Gelet op de toch best wel forse kopieer- en verzendkosten die met de papieren versie van “Nieuws uit de 
fractie” gemoeid gaan, blijft de fractie proberen u zo kort en bondig en toch ook zo optimaal mogelijk te 
informeren over haar werkzaamheden. Dat valt niet mee, omdat er heel veel interessante en belangrijke 
ontwikkelingen binnen deze gemeente plaatsvinden en er ook ontzettend veel werk door de gehele fractie 
wordt verricht. Daarover willen we u natuurlijk graag informeren. 
Toch volgt de fractie het devies: ‘In der Beschränkung zeigt sich der Meister’. Dit betekent dat er keuzes 
gemaakt worden. Daar is de fractie aan gewend. Politiek is immers voor een belangrijk deel keuzes maken. 
Een en ander heeft ertoe geleid dat deze nieuwsbrief aanzienlijk korter is dan de voorgaande. En wat ons 
betreft geldt dat ook voor volgende nieuwsbrieven. 

Anders dan in voorgaande nieuwsbrieven maken we u bij verschillende onderwerpen in deze nieuwsbrief attent 
op extra informatie(bronnen) op het ‘world wide web’, oftewel internet. Onder andere op de website van de 
Gemeente (www.bloemendaal.nl) en die van het CDA in Bloemendaal (http://bloemendaal.cda.nl) De fractie 
hoopt u met deze extra informatie van dienst te zijn. 

Mocht u naar aanleiding van deze nieuwsbrief en/of de extra informatie vragen en/of opmerkingen hebben, 
dan kunt u altijd contact opnemen met een van de fractieleden, via e-mail of telefonisch. 
De e-mailadressen en telefoonnummers van de fractieleden staan in deze nieuwsbrief.

Tot slot wens ik u namens de gehele fractie weer veel leesplezier toe.

Met vriendelijke groet,

Michael Schnackers

Raad geeft College financieel richtsnoer                                   

Na het zomerreces is de fractie weer hard aan het werk gegaan. De Zomernota vroeg gelijk veel aandacht. 
De reserves van de gemeente Bloemendaal dalen. De financiële gevolgen van de fusie zijn nog steeds niet 
geheel in te schatten. Dit jaar worden nog de nodige extra uitgaven in verband met de fusie gedaan. De 
verwachte financiële voordelen van de fusie kunnen we nu nog niet consumeren. Het College wil graag veel 
activiteiten ondernemen. Maar onze fractie wil gelet op de huidige tijd de uitgaven van de Gemeente niet 
verder laten oplopen en waar mogelijk zelfs verminderen. 

Tijdens de raadsvergadering op donderdag 17 september 2009 heeft onze fractie deze boodschap duidelijk 
voor het voetlicht gebracht. Met wisselende meerderheden zijn er diverse moties en amendementen door 
de Raad aangenomen. Daarmee heeft het College een duidelijk financieel richtsnoer gekregen

Anne-Marie Soeteman-Wolf,
fractievoorzitter

Wilt u weten wat Anne-Marie Soeteman-Wolf bij de behandeling van de Zomernota tijdens de 
raadsvergadering onder meer heeft gezegd, kijk dan op de website van CDA Bloemendaal (http://
bloemendaal.cda.nl), onder het kopje Actueel.
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Vragen over Haringbuys en Dorpshuis Vogelenzang               

Tijdens de commissievergadering op 3 september (Grondgebied) en de raadsvergadering op 17 september 
is uitgebreid gesproken over het “plan van aanpak ontwikkeling Haringbuys” en de beschikbaarstelling van 
een “voorbereidingskrediet” gesproken.

Het gebied Haringbuys in Aerdenhout wordt omsloten door de Zandvoorterweg, de Houtvaartkade, de 
Rijnegomlaan en de Klapheklaan. Op 31 december 2007 is de Gemeente eigenaar geworden van een 
groot gedeelte van dit een terrein voor een bedrag van ruim 4 miljoen euro. Burgemeester en wethouders 
hebben de Raad onlangs voorgesteld in te stemmen met het laten uitvoeren van het “plan van aanpak 
ontwikkeling Haringbuys”, waarin woningbouw als optie wordt genoemd. Hiervoor is een 
voorbereidingskrediet van € 80.000,- gevraagd. 

Bij de discussie tijdens de commissievergadering heb ik namens de CDA-fractie benadrukt dat er een grote 
inbreng mogelijk moet zijn voor de omwonenden en dat er een extra terugkoppeling dient te komen naar de 
Raad. Het voorgestelde plan van aanpak bood die mogelijkheid wel, maar nog niet voldoende.
Om die reden heeft het CDA samen met D66, VVD en GroenLinks tijdens de raadsvergadering op 17 
september een motie ingediend, waarin hierom gevraagd werd. De motie werd met de steun van 
genoemde fractie aangenomen.

[Op donderdag 1 oktober hebben een groot aantal Raads- en duocommissieleden - voorafgaand 
aan de vergadering van de commissie Grondgebied - een bezoek gebracht aan het gebied 
Haringbuys, om zich een goed beeld te vormen van dit gebied. Namens de fractie waren Margreet 
Verkaik-Vernooij en Michael Schnackers aanwezig. Margreet zal in de toekomst als woordvoerder 
Haringbuys namens de fractie ‘optreden’. 

Bent u geinteresseerd is het raadsvoorstel ‘Plan van Aanpak ontwikkeling Haringbuys en 
beschikbaarstelling voorbereidingskrediet’, klik dan op de volgende link:  http://
www.bloemendaal.nl/index.php?id=3114&dos=%27inter.01.01.04.09%27 U ziet dan alle stukken 
die verband houden met de raadsvergadering op 17 september. In de lijst met stukken staat ook 
het voorstel met betrekking tot het gebied Haringbuys. Voor vragen/opmerkingen kunt u contact 
opnemen met een van de fractieleden]

Dorpshuis Vogelenzang
In 2007 heeft de Gemeenteraad van Bloemendaal ingestemd met een krediet van 900.000 euro voor de 
verbouwing van het Dorpshuis in Vogelenzang en het realiseren van kinderopvangvoorzieningen in 
genoemd dorpshuis. De afgelopen twee jaar kwamen er steeds andere inzichten en werd de realisering van 
een opvangvoorziening al geschrapt. Delen van het krediet werden ineens bestemd voor andere 
doeleinden.

Na een werkbezoek aan het Dorpshuis te Vogelenzang op maandag 14 september rezen er bij de CDA-
fractie veel vragen omtrent de besteding van dit krediet uit 2007. De CDA-fractie heeft daarom op 
donderdag 17 september een aantal schriftelijke vragen ingediend. Daarmee wordt om opheldering  
gevraagd wordt over de besteding van dit krediet en tevens wordt gevraagd naar de voortgang van de aan 
dit krediet gerelateerde (bouw)processen.

 [De schriftelijke vragen, die de fractie heeft ingediend, en de antwoorden van het College 
 daarop, kunt u vinden en downloaden op: http://bloemendaal.cda.nl, onder het kopje Actueel]

André Burger

 [Op maandag 5 oktober heeft de fractie een werkbezoek gebracht aan de Buurtvereniging 
 Overveen/sociëteit Tinholt. De fractie gaat in principe elke maand ergens in Bloemendaal in 
 gesprek met een stichting, vereniging,of andersoortige maatschappelijke organisatie. De fractie 
 wil zo op ‘informele wijze’ contact leggen en onderhouden en informatie uitwisselen met 
 betrokken en belanghebbende burgers, al dan niet georganiseerd. In december spreekt de 
 fractie met het bestuur van stichting Ons Bloemendaal. 

 Tijdens het werkbezoek aan de Buurtvereniging Overveen heeft de fractie kunnen constateren 
 dat deze vereniging zeer actief is en oog voor de toekomst heeft. De buurtvereniging is bezig 
 met het opstellen en uitwerken van een veelbelovend “Werkplan 2010-2014” en vervult een 
 belangrijke rol bij bijvoorbeeld het voorkomen en doorbreken van sociaal isolement. De 
 buurtvereniging draagt ook bij aan het behouden van voldoende sociale cohesie in Overveen. 
 Kijk voor meer informatie over de buurtvereniging op: http://www.bvo-tinholt.nl/
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CONTACTGEGEVENS FRACTIE

Anne-Marie Soeteman-Wolf, (fractievoorzitter en lid Commissie Bestuur & Middelen) 
Dahlialaan 36, 2111 ZP  Aerdenhout. 
Tel.: 023 - 524 51 25, e-mail: amwolf@wolfadvocaten.nl

André Burger, (lid Commissie Grondgebied en voorzitter Commissie Bestuur & Middelen)
Deken Zondaglaan 110, 2114 EE  Vogelenzang. 
Tel. 023 - 584 80 64, e-mail: andre.burger@waternet.nl

Margreet Verkaik-Vernooij (2e lid Commissie Grondgebied) 
Krakeling 60, 2121 BN  Bennebroek. 
Tel.: 023 – 558 18 57, e-mail: verkaik.margreet@tiscali.nl

Michael Schnackers (lid Commissie Samenleving)
Bos en Duinlaan 2 M, 2061 VP  Bloemendaal. 
Tel.: 06 - 49904634, e-mail: mjtmsch74@gmail.com

Gemeente wil depressies, angststoornissen en schadelijk     
alcoholgebruik terugdringen                                                      

Op woensdag 30 september is door de leden van de commissie Samenleving gesproken over de nieuwe, 
door het college gepresenteerde nota (incl. actieprogramma) gezondheidsbeleid Bloemendaal, voor de 
periode 2010 - 2013. De nota kent 2 speerpunten:

“1. preventie depressie en angststoornissen 
Het beleid van de gemeente is erop gericht om het aantal mensen met depressieve klachten te verminderen. 
Concreet betekent dit dat 30% van de doelgroep in Bloemendaal bereikt wordt met informatie en gebruik kan 
maken van een effectief 
bewezen interventie. 
  
2. tegengaan en terugdringen van schadelijk alcoholgebruik. 
Het beleid van de gemeente is erop gericht om te bereiken dat: 
- jongeren tot 16 jaar geen alcohol drinken; 
- het gebruik van alcohol bij jongeren vanaf 16 jaar afneemt tot het regionale niveau 
- het percentage oudere, excessieve Bloemendaalse drinkers afneemt tot het regionale niveau.”

Namens de fractie heb ik tijdens de commissievergadering aangegeven dat de fractie zich kan vinden in de 
voorgestelde speer- en daaruit voortkomende actiepunten (Kijk voor meer informatie (nota + 
actieprogramma) op: http://www.bloemendaal.nl/index.php?id=3115&doc=%272009027588%27) 

Daarnaast heb ik vragen gesteld over het aandachtspunt ‘huisvesting huisartsen in de dorpskern 
Bloemendaal’. In tegenstelling tot in andere kernen, hebben de huisartsen in Bloemendaal geen 
gezamenlijk onderkomen. Er is in de dorpskern Bloemendaal geen HOED (Huisartsen Onder Een Dak) en 
ook geen ZOED (Zorg Onder Een Dak), zoals bijvoorbeeld in Aerdenhout. Weliswaar is de rol van de 
Gemeente bij het ‘onder een dak’ brengen van zorgaanbieders beperkt, maar waar en voor zover mogelijk 
kan de Gemeente dit wel proberen te stimuleren en ondersteunen/faciliteren. Tijdens de raadsvergadering 
op 15 oktober jl. heb ik hier aandacht voor gevraagd. 

Michael Schnackers

  
  Op maandag 12 oktober kreeg de fractie voorafgaand aan de fractievergadering ter 
  voorbereiding op de raadsvergadering van 15 oktober, twee leden van de tuinbouwvereniging 
  Buytentwist op bezoek voor een gesprek over hun plannen met het ‘landje van De Boer’. De 
  twee dames presenteerden vol enthousiasme hun plannen, en het moet gezegd: de fractie was 
  zeer onder de indruk van alle Ideeën die gepresenteerd werden. Enige belemmering voor de 
  uitvoering van alle mooie plannen zou kunnen zijn dat daarvoor een bestemmingsplanwijziging 
  nodig is.                       
  Kijk voor meer informatie over het ‘landje van De Boer’ op: http://www.landjevandeboer.nl/]
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Dorpskernenborrels groot succes

Donderdagavond 24 september vond de eerste, door het bestuur georganiseerde Dorpskernenborrel 
plaats, ten huize van Pieter Swarts in Bloemendaal. Onder het genot van koffie, thee, wijn en quiche was er 
alle gelegenheid voor gesprekken met de aanwezige fractieleden en wethouder over lokale kwesties, maar 
ook over andere zaken. Alle aanwezige leden, uit Bloemendaal, Overveen en Aerdenhout hebben zich 
uitstekend vermaakt. Het was zeer gezellig en zeker voor herhaling vatbaar. 
Woensdagavond 14 oktober was de tweede Dorpskernenborrel. In Bennebroek, bij Pieter Brolsma thuis. 
Opnieuw een goed bezochte en gezellige borrel. Jammer dat er maar weinig leden uit Vogelenzang waren, 
terwijl de borrel ook voor hen was georganiseerd, zowel voor leden uit Bennebroek, als uit Vogelenzang.  
Volgende keer beter. Want, het bestuur heeft de intentie om ook volgend jaar dit soort borrels te 
organiseren. Een goed idee! Een aanrader voor alle leden! Ook voor de leden die anders nooit naar een 
bijeenkomst van CDA Bloemendaal gaan. Een borrel is echt anders dan een ledenvergadering. 
Over ledenvergadering gesproken. Houd uw brievenbus in de gaten, want binnenkort kunt u een 
uitnodiging van het bestuur voor de eerstvolgende ledenvergadering verwachten. Naar verwachting vindt 
deze eind november of anders begin december plaats en dan komt ook de burgemeester, op 
uitnodiging van het bestuur, spreken. De moeite waard dus. 

Structuurvisie gemeente Bloemendaal; Raad stemt in met   
kernkwaliteiten                                                                           

Op 23 april 2009 heeft de gemeenteraad het Projectplan Structuurvisie vastgesteld. Elke gemeente en 
provincie is op grond van de nieuwe Wet ruimtelijke ordening (Wro) verplicht een structuurvisie op te 
stellen. In een structuurvisie dienen de toekomstige kaders vastgelegd te worden voor het ruimtelijke 
ordeningsbeleid met daaraan gekoppeld de bestemmingsplannen.

Het eerste deel van de structuurvisie bestaat uit het formuleren van kernkwaliteiten, beleidsuitgangspunten 
en regionaal beleid. Tijdens de vergaderingen van de commissie Grondgebied op 1 en 8 oktober jl. is 
uitgebreid gesproken over de structuurvisie. Hierbij zijn door de CDA-fractie diverse onderwerpen 
aangekaart: woningbouw, verkeer, sport et cetera. 

De leden van de commissie Grondgebied adviseerden unaniem positief, maar wel met de kanttekening dat 
alleen de kernkwaliteiten door de Gemeenteraad zouden moeten worden vastgelegd.

De kernkwaliteiten zijn aan de hand van een landschapsbeschrijving en een beschrijving van de 
dorpskernen tot stand gekomen en vastgelegd in de nota Structuurvisie, Kernwaarden en Beleid – 
Bouwstenen van Overmorgen. Er zijn uiteindelijk 22 kernkwaliteiten geformuleerd voor Bloemendaal, met 
een vooral landschappelijke, natuurlijke, cultuurhistorische achtergrond. Ook is aandacht besteed aan de 
kernkwaliteiten met betrekking tot factoren als belevingswaarde en regionale samenhang. 

     Een voorbeeld:

 Kernkwaliteit 14 (dorpskernen) 
 De dorpskernen liggen in de nabijheid van het Haarlems stadsgebied en in de Metropoolregio 
 Amsterdam. Deze regionale positionering vormt een meerwaarde op het gebied van cultureel aanbod, 
 hoogwaardige werkgelegenheid, infrastructuur en vrijetijdsmogelijkheden die de aantrekkelijkheid van 
 de dorpskernen vergroot.

Tijdens de raadsvergadering d.d. 15 oktober 2009 werd naar aanleiding van de bespreking in de commissie 
Grondgebied een, mede door het CDA ondertekend, amendement ingediend waarin werd voorgesteld 
alleen de kernkwaliteiten vast te stellen. Dit amendement werd unaniem aanvaard, gevolgd door de 
vaststelling van de kernkwaliteiten.

Nu de Gemeenteraad heeft ingestemd met de gevonden kernkwaliteiten, zal een folder worden gemaakt en 
zullen burgers en organisaties worden geïnformeerd tijdens een informatieavond. Tegelijkertijd zal worden 
begonnen met het ontwikkelen van 3 toekomstvisies aan de hand van de gevonden kernkwaliteiten.

André Burger


